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"Chrześcijanie nigdy nie mogą być z etykietki, ale mają być chrześcijanami naprawdę, z serca.
Bycie chrześcijanami oznacza życie i świadczenie o wierze w modlitwie, w dziełach
miłosierdzia, w krzewieniu sprawiedliwości, w czynieniu dobra. Przez wąską bramę, którą jest
Chrystus, musi przejść całe nasze życie."

  

Ojciec Święty Franciszek wzywa nas do tego byśmy całe życie zawierzyli Chrystusowi.
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